
 
   

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 11/18 

       Datum:   den 23/10 - 18 

       Tid:  1912 

       Plats:  Telefonmöte  
 
Närvarande: Per-Åke Nilsson 

Theres Thörnevall 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Benny Karlberg 

Anna Öbrand 

Thomas Fredriksson 

Martin Dahlén 

 

Ej närvarande Johan Haraldsson 

Adjungerade Örjan Eriksson, förbundsstyrelsen 

 

§   165.  Sammanträdets öppnande   

  Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet. 

 

§   166.  Fastställande av dagordning  

  Dagordningen föredrogs av ordföranden  

   Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring. 

 

§   167.  Föregående protokoll 

   Detta lämnas till fredagens ordinarie styrelsemöte 

 

§   168.  Förslaget om nya regionindelningen 

  Örjan E från förbundsstyrelsen informerar om läget. 

   Förslaget som ligger är att Sverige kommer bestå av 4 storregioner, 

   istället för 12 distrikt som det är nu. 

   Tight tidplan, kommer det att hålla?! 

   Vår region kommer i förslaget bestå av de sex nordligaste länen. 

   Vinsterna för klubbarna är att det blir nära kontakt och kan se alla 

   tävlingar i hela nya ”distriktet” via den digitala tävlingskalendern. 

  Närmare kontakt för klubbarna upp mot förbundet. 

  Heltidsanställda konsulenter som ska ha ansvar för regionen. 

  ÖNBF har en väldigt god motorsportkultur, som vi måste vidhålla i 

   till nya regionen. Kortfattat så blir det ca 25 000 medlemmar i varje 

   distrikt. Viktigt att fler hjälps åt så vi får verksamhet 

   Det viktigare är att nå dom ”på golvet” 

   Konsulenterna är avlönade centralt och underställt GS Anna, skall 

   vara centralt placerad rätt i distriktet. 

   Utbildningsfrågor kommer att ske i varje län. 

   Lämpligast att vara på Arlanda vid träffar pga kostnad och 

   tidsåtgång. 



Vinst är att alla SGA ser när man söker tävlingar i lots, det är en 

behörighets åtgärd. 

Frågor från Theres vad händer om man ej vill gå med på 

likvidation? 

Det är inte distriktens som äger rösterna det är klubbarna. 

Man dödar det gamla organisationsnumret och ordnar ett nytt. 

Pengarna som finns i befintliga distrikt stannar där. 

SBF äger stadgarna ej distrikten 

Förändring är bra. 

Konsulenten kan ev ta över styrelsens roll. 

Varje distrikt/region kommer att bli väldigt starka. 

Nya idéer kan bli verklighet, om man får prova. 

Konsulenten skall ej hålla i tillståndsbiten blir kvar hos dom som 

kan. 

Avstånden är ett stort problem när det gäller rally. 

Funderingar kring interaktiva utbildningar. 

Dragning om Licens bilsport enkel och hur utbildningen går till. 

Ekonomi mindre antal av ordförande och kanske färre årsmöten, ev 

årsmöte var andra år, alltså mer pengar till verksamheten. 

Kommer en egen presentation från ÖNBF vid träffen i Arvidsjaur. 

Skid- och Simförbundet har gjort samma resa. 

§ 169. Nästa möte 

2018-10-26, fysiskt möte, Arvidsjaur. 

§ 170. Avslutning 

Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

Protokollförare Justeras 

_____________________ _____________________ 

Johan Haraldsson Per-Åke Nilsson 

Sekreterare Ordförande 


